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Február: 

Februári megválasztásom óta eltelt idő mozgalmasan telt. Először is ott volt rögtön a február 

15.-ei Tájékoztató nap. Az eseményen a hallgatók első kézből tájékozódhattak a 

változásokról. Az elvárthoz képest több érdeklődő jelenet meg az eligazításon, ami külön 

öröm volt a számunkra. Összesen 79 TTK-s hallgató volt jelen. Több pozitív visszajelzés is 

érkezett a hallgatók felől, és bár akadtak még a tájékoztató után is kérdések, úgy gondolom, 

hogy nagyon jól sikerült az esemény. 

A februári időszakban 3 bizottsági ülésre került sor, február 13.-án, 22.-én és 27.-én. A 13.-ai 

találkozó alkalmával megismerkedhettünk Dr. Németh István rektorhelyettes úrral és a 

kollégiumi képviselővel, Hajmási Bálinttal. A fő napirendi pont a február 15.-ei Tájékoztató 

nap részletes átbeszélése volt. A 22.-ei ülésen a Diáknapok megszervezésére fektettük a 

hangsúlyt. Megbeszéltük a rendezvény időpontjait, programjait illetve az erre szánt összeget. 

Ezen kívül szó volt a Savaria Egyetemi Központ újságjáról is, ami a SEK Irodai Műhellyel 

együttműködve fog elkészülni. A 27.-ei megbeszélésen véglegesítettük a diáknapok 

programjait, és belekezdtünk a HÖOK Közgyűlés szervezésébe is. 

A február 13.-ai bizottsági ülés alkalmával Dr. Németh István említést tett egy karoknak 

meghirdetett pályázatról, ami azért jött létre, hogy a tantermeket kényelmesebbé tegye, 

felszereléseit pedig modernizálja vagy kipótolja. Ezen pályázathoz hallgatók és oktatók 

véleményére volt szükség arról, hogy szerintük mik azok az eszközök, amik hiányoznak a 

termekből, mivel lehetne hallgató barátiabbá tenni a környezetet. Több ember 



megkérdezése után összeállítottam egy beszerzési listát a legalapvetőbb felszerelésekről és 

teljesíthető kérésekről, amit Egervári Györgynek továbbítottam. 

Ebben a pár hétben több hallgató is megkeresett különböző problémákkal, kérdésekkel. 

Igyekeztem minden esetben kielégítő válaszokat adni a számukra, amire pedig rögtön nem 

tudtam válaszolni, annak az integraci.elte.hu oldalon néztem utána. A visszajelzések alapján 

a hallgatók problémái sikeresen megoldódtak. 

Március 

Az elkövetkező időszakban nagyobb hangsúly a Diáknapok, Szaknapok és a HÖOK Közgyűlés 

megszervezésén lesz. 

Kausits Anita 

Szombathely, 

2017. március 4. 


